
Protokół Nr XXI/2021 
z obrad XXI sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 29 grudnia 2021 roku.

Ad. pkt 1 Otwarcie obrad.
Obrady XXI sesji Rady Gminy Rudka otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Uszyński o godz. 1100 modlitwą „Ojcze n a s z .........”
Otwierając posiedzenie powitał wszystkich Radnych, Pana Marcina Gawrysiaka -  W ójta Gminy 

Rudka, Pana Jerzego Gabrysiaka -  Sekretarza Gminy Rudka, Panią Monikę Agnieszkę Dygas -  Skarbnika 
Gminy, Pana Marka Kozłowskiego -  Radcę Prawnego, Panią Katarzynę Piotrowską -  Kierownika GOPS, 
Panią Monikę Godlewską -  Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce, Panią Agnieszkę 
Markowską -  Młodszego referenta do spraw organizacyjnych i obsługi organów gminy.

Obrady odbyły się w budynku Remizy OSP Rudka przy ul. Badowskiego 4.
Na stan ustawowy składu rady w sesji uczestniczy 11 Radnych.

1. Pani Małgorzata Barszczewska
2. Pan Piotr Karpiński
3. Pan Fabian Niemyj ski
4. Pani Barbara Niemyj ska
5. Pan Andrzej Niemyj ski
6. Pan Michał Pampuch
7. Pan Tadeusz Uszyński
8. Pan Jerzy Józef Stępkowski
9. Pani Marta Szymańczyk
10. Pan Jan Wiński
11. Pani Joanna Warmij ak

W  posiedzeniu sesji nie uczestniczy:
1. Pan Markowski Łukasz
2. Pan Łukasz Niemyj ski
3. Pani Beata Szendomierska
4. Pan Wiński Ryszard

Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Uszyński stwierdził, że są one prawomocne.

Ad. pkt 2 Przedstawienie porządku obrad.
Pan Wiceprzewodniczący Rady przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 

dostarczony w materiałach na sesję, po czym zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do proponowanego 
porządku obrad.

Pan Wójt zaproponował, aby do porządku obrad dołączyć pkt. 9a o treści: Podjęcie uchwały 
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych 
za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych.

Radny Pan Michał Pampuch zaproponował, aby do porządku obrad dołączyć pkt. 9b 
o treści: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia W ójta Gminy Rudka.
Wobec złożonych uwag Pan Tadeusz Uszyński zarządził głosowanie nad przyjęciem nowego porządku 
obrad. Głosowanie było imienne. Za przyjęciem nowego porządku obrad było 11 Radnych, nikt się nie 
wstrzymał od głosowania i nie było głosów przeciw.

W  związku z powyższym porządek obrad XXI sesji Rady Gminy Rudka przedstawia 
się następująco:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XX Sesji Rady Gminy Rudka.
4. Informacj a Wójta z pracy między sesj ami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Rudka 
na rok 2022.

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty



za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.
7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2021 roku środków finansowych dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu agregatu 
prądotwórczego dla jednostki OSP Koce Borowe.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2021 roku środków finansowych dla Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 
wyposażenia osobistego ochronnego strażaka dla jednostki OSP Koce Borowe.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2021 roku środków finansowych dla Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu wyposażenia 
osobistego ochronnego strażaka oraz sprzętu uzbrojenia i techniki specjalnej dlajednostki OSP 
Rudka.

9a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach 
zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych.

9b. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia W ójta Gminy Rudka.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2022-2025.
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rudka na rok 2022.
13. Interpelacje i zapytania radnych.
14. Wolne wnioski.
15. Zamknięcie obrad XXI Sesji Rady Gminy Rudka.

Ad. pkt 3 Przyjęcie protokołu z obrad XX Sesji Rady Gminy Rudka.
Protokół z posiedzenia XX sesji Rady Gminy był do wglądu w biurze rady i na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Rudka. Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem czy 
zostały zgłoszone uwagi lub wnioski co do jego treści.

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono.
Realizując porządek posiedzenia Pan Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Uszyński poinformował, 

że teraz zostanie przeprowadzone głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XX sesji 
Rady Gminy Rudka.

Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: Jestem  za” lub Jestem  przeciw” 
lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół z posiedzenia XX sesji Rady Gminy Rudka został 
przyjęty: głosów za -  11, głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0.
Imienny wykaz głosowań przedmiot głosowania: przyjęcie protokołu z obrad XX sesji Rady Gminy Rudka 
w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 4 Informacja Wójta z pracy między sesjami.
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od 30.11.2021 r. zostało wydanych 

5 Zarządzeń niezbędnych do bieżącego funkcjonowania urzędu (treść zarządzeń w załączeniu 
do protokołu z posiedzenia obrad sesji)

Ponadto poinformował, że odbył następujące spotkania:
1. Odbyłem spotkanie z Samorządowcami w Gminie Siemiatycze dotyczące Nadbużańskiej 

Szerokopasmowej Sieci Dystrybucyjnej.
2. Odbyłem spotkanie z przedstawicielami firmy Budomost odnośnie trwającej inwestycji drogowej 

w Niemyjach-Ząbkach i Niemyjach-Jamątach.
3. Spotkanie z z firmy LOGOS projekt odnośnie kosztorysu remontu Szkoły

Podstawowej w Rudce.
4. Spotkanie z Panem z Przedsiębiorstwa Inżynierskiego BIO-RYNEK

Sp. z o.o. odnośnie kosztorysu PSZOK w Rudce.
5. Odbyłem spotkanie z Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rudce, Panią Kierownik GOPS, Panią 

Kierownik Referatu Oświaty i Kultury i Pracownikiem Świetlicy Caritas na temat organizacji ferii 
dla dzieci z terenu Gminy Rudka.

6. Brałem udział w Walnym Zgromadzeniu Delegatów Międzygminnej Spółki Wodnej „Brańsk”.



7. Brałem udział w kameralnym spotkaniu otwarcia nowej siedziby Posterunku Policji w Brańsku.
8. Odbyłem spotkanie z siostra w sprawie założenia Koła Misyjnego.
9. Spotkanie z Kierownikiem USC w spawie organizacji uroczystości złotych godów.
10. Brałem udział w spotkaniu opłatkowym w Nadleśnictwie Rudka.
11. Brałem udział w Wigilii Klubu Seniora.
12. Byłem zaproszony do obejrzenia jasełek i udziału w spotkaniu opłatkowym w Szkole Podstawowej 

w Rudce.

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Rudka na rok 2022.

Realizując porządek obrad Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że teraz będziemy 
głosować nad przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Rudka na rok 2022. Pan Tadeusz 
Uszyński zwrócił się do Radnych, czy są jakieś pytania co do tego projektu uchwały. Pytań nie było.

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że jeśli nie ma pytań przystąpimy do głosowania nad 
projektem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Rudka na rok 2022. Głosowanie będzie imienne. 
Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: Jestem  za” lub Jestem  przeciw”, lub „wstrzymuję 
się od głosu” .

Pan Tadeusz Uszyński Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów 
za -  11, głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady 
Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Rudka na rok 
2022w załączeniu do protokołu z sesji.
Uchwała Nr XXI/158/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku Rady Gminy Rudka w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii Gminy Rudka na rok 2022 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

Pan Tadeusz Uszyński Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że teraz będziemy głosować nad 
przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. Wiceprzewodniczący zapytał 
czy są pytania.

Radny Pan Piotr Karpiński zabrał głos i powiedział, że on uważa, że powinny obowiązywać stawki 
z poprzedniego roku. Powiedział, że to jest jego zdanie i mieszkańców, z którymi rozmawiał.

Radny Pan Jerzy Stępkowski zapytał o przyczynę podwyżki.
Pan W ójt -  rozumiem reakcję mieszkańców, którzy dostają kolejna podwyżkę. Nie możemy 

zostawić stawek na tym samym poziomie, gdyż wszystko jest droższe. Zaczynając od najniższej krajowej 
dot. wynagrodzenia pracowników, cen energii, paliwa. Gmina nasza ma nieduży obszar, ale też małą liczbę 
mieszkańców. Powoduje to większy koszt na mieszkańca. Jeśli zdecydujemy na pozostawienie stawek na 
poziomie z poprzedniego roku będziemy musieli ponieść koszty z budżetu gminy dot. Szkoły Podstawowej, 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnej Biblioteki Publicznej, Urzędu Gminy, wodociągów, 
kanalizacji, zgaśnie światło na ulicach, nie będziemy kosić poboczy dróg. Odnośnie stawek za odbiór 
odpadów przekazuje głos Panu Sekretarzowi.

Pan Jerzy Gabrysiak - Sekretarz Gminy poinformował, że ogólny koszt wzrósł o ok. 11%, 
a dokładnie 10,86%. Gmina płaci firmie odbierającej odpady koszt za 1 tonę odebranych odpadów. 
Wszystkie koszty ponosi firma odbierająca odpady tzn. wynagrodzenie pracowników, koszt paliwa, itd. 
My się rozliczamy tylko za tonaż. Pozostawiając stawki na poziomie obecnym brakuje nam 3 500,00 zł 
miesięcznie, aby nam się wyzerowały koszty.

Radny Pan Stępkowski -  rozumiem, że naliczanie opłat dla gospodarstwa domowego odbywa się 
na podstawie złożonej deklaracji. Czy ktoś weryfikuje te deklaracje?

W ójt odpowiedział, że pracownik Urzędu przejrzał wszystkie deklaracje i zostały one wyjaśnione.



Radna Pani Joanna Warmijak powiedziała, że ulice nie były posypane, kiedy było ślisko, światła 
nie świecą się zbyt długo.

Pan Marcin Gawrysiak - Wójt Gminy odpowiedział, że w okresie kiedy było ślisko trwał remont 
koparki i nie mieliśmy sprzętu do pracy. Mam nadzieję, że z programu Polski Ład kupimy nową koparkę. 
Koszt za energię jest bardzo duży, bo nawet jeśli zgasimy wcześniej światła na ulicach i tak płacimy 
dystrybucję. Jeśli chodzi o oblodzenie chodników, chodnik jest przynależny do posesji i utrzymanie 
go w odpowiednim stanie należy do gospodarza. Drogi natomiast nie będą posypywane, tylko same 
skrzyżowania, bo zwyczajnie gminy nie stać na ponoszenie takich kosztów.

Radny Pan Karpiński zaznaczył jeszcze, czy w umowie na odbiór odpadów można zamieścić zapis, 
żeby śmieci były przeważane?

Pan Wójt powiedział, że zapis taki wymaga podpisania dodatkowej umowy. Musielibyśmy 
oddelegować pracownika do każdej miejscowości w dniu odbioru odpadów do ważenia. 
Ze swojej strony proszę o podjęcie tej uchwały, aby nie ponosić kosztów z budżetu gminy na ten cel.

Pan Sekretarz dodał, że j edna z sąsiednich gmin w poprzednim roku zarządziła przeważanie śmieci. 
W  tym roku w tej gminie zgłosiła się tylko jedna firma do przetargu oferując bardzo wysokie stawki.

Radny Pan Uszyński zaproponował, aby emerytów i rencistów obowiązywały stawki 
z poprzedniego roku. Powiedział, że zgłasza taki wniosek.

Pan Sekretarz poinformował, że teraz będziemy głosować nad przyjęciem, bądź nie, uchwały 
dostarczonej w materiałach. Pan Uszyński zagłosuje albo za, albo przeciw jeśli się nie zgadza z tą uchwałą. 
W  tym momencie nie można zgłaszać takich wniosków.

W ójt -  opłata za śmieci jest to podatek. Jeśli obniżymy dla rencistów i emerytów to musimy komuś 
podnieść.

Radny Pampuch powiedział, że jeżeli została nadwyżka za śmieci on proponuje, aby w tym roku 
dopłacić dla mieszkańca.

W ójt -  nie stać nas na to, bo w przyszłym roku będzie to podwyżka jeszcze bardziej drastyczna.
Pan Tadeusz Uszyński -  przystąpimy do głosowania. . Po wyczytaniu nazwiska każdy 

z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu”.
Pan Tadeusz Uszyński Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów 

za -  3, głosów przeciw -  2, głosów wstrzymujących się -  6. Imienny wykaz głosowań radnych Rady 
Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty w załączeniu 
do protokołu z sesji.
Uchwała Nr XXI/159/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku Rady Gminy Rudka zmieniająca uchwałę 
w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki tej opłaty w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2021 roku środków finansowych dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 
agregatu prądotwórczego dla jednostki OSP Koce Borowe.

Pan Tadeusz Uszyński -  Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został 
dostarczony w materiałach na sesję i zapytał czy są pytania do projektu.

Jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do głosowania na projektem uchwały.
Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” 

lub „jestem przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu”.
Pan Tadeusz Uszyński -  Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Głosów za -  11, głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych 
Rady Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przekazania w 2021 roku środków 
finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie 
zakupu agregatu prądotwórczego dla jednostki OSP Koce Borowe w załączeniu do protokołu z sesji. 
Uchwała Nr XXI/160/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie przekazania w 2021 roku środków 
finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie 
zakupu agregatu prądotwórczego dla jednostki OSP Koce Borowe w załączeniu do protokołu z posiedzenia 
sesji.



Ad. pkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2021 roku środków finansowych dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 
wyposażenia osobistego ochronnego strażaka dla jednostki OSP Koce Borowe.

Pan Tadeusz Uszyński -  Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został 
dostarczony w materiałach na sesję i zapytał czy są pytania do projektu.

Jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do głosowania na projektem uchwały.
Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” 

lub „jestem przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu” .
Pan Tadeusz Uszyński -  Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Głosów za -  11, głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych 
Rady Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przekazania w 2021 roku środków 
finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie 
zakupu wyposażenia osobistego ochronnego strażaka dla jednostki OSP Koce Borowe w załączeniu 
do protokołu z sesji.
Uchwała Nr XXI/161/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie przekazania w 2021 roku środków 
finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie 
zakupu wyposażenia osobistego ochronnego strażaka dla jednostki OSP Koce Borowe w załączeniu 
do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 9 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2021 roku środków finansowych 
dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu wyposażenia 
osobistego ochronnego strażaka oraz sprzętu uzbrojenia i techniki specjalnej dla jednostki OSP 
Rudka.

W dalszej części porządku obrad Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy przypomniał, 
że projekt uchwały został dostarczony w materiałach na sesję i zapytał czy w związku z tym projektem są 
uwagi lub zapytania.

Radny Pan Stępkowski zapytał o środki na ten cel.
Pani Skarbnik odpowiedziała, że były składane wnioski na taką kwotę i zostały one pozytywnie 

rozpatrzone.
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że jeśli nie ma więcej pytań przystąpimy do głosowania 

nad projektem uchwały. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem 
przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Tadeusz Uszyński -  Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. 
Głosów za -  11, głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych 
Rady Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przekazania w 2021 roku środków 
finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 
wyposażenia osobistego ochronnego strażaka oraz sprzętu uzbrojenia i techniki specjalnej dla jednostki 
OSP Rudka w załączeniu do protokołu z sesji.
Uchwała Nr XXI/162/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie przekazania w 2021 roku środków 
finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 
wyposażenia osobistego ochronnego strażaka oraz sprzętu uzbrojenia i techniki specjalnej dla jednostki 
OSP Rudka w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 9a Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych.

Pan Wiceprzewodniczący - projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych został 
dostarczony w materiałach na sesję. Czy są pytania? Nie widzę.

Przystąpimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 
chronionych. Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem 
za” lub „jestem przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Tadeusz Uszyński Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia



i mieszkaniach chronionych została przyjęta. Głosów za -  11, głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących 
się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie 
ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach 
wsparcia i mieszkaniach chronionych w załączeniu do protokołu z sesji.
Uchwała Nr XXI/163/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 
chronionych w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Po punkcie 9a Radny - Pan Micha Pampuch poprosił o przerwę. Wiceprzewodniczący Pan Tadeusz 
Uszyński zarządził 10 minutowa przerwę w obradach sesji.

Ad. pkt 9b Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Rudka.
Pan Tadeusz Uszyński Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że teraz będziemy głosować nad 

przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Rudka. Wiceprzewodniczący 
zapytał czy są pytania.

Głos zabrał Pan Wójt -  uważam, że jest to bezpodstawna podwyżka. Proszę o najmniejszą 
podwyżkę. Uważam, że jest to nieadekwatne do budżetu naszej gminy.

Radny -  Pan Jerzy Stępkowski, zapytał jaka jest minimalna podwyżka?
Pani Skarbnik powiedziała, że minimalna podwyżka to 80% podstawy wskazanej 

w Rozporządzeniu.
Pan Stępkowski -  chciałbym się odnieść do dyskusji prowadzonej podczas przerwy w obradach. 

Jesteśmy małą gminą, ale należy tak pracować i zrobić wszystko, aby nas nie wchłonęły duże samorządy. 
Po roku 1992, kiedy to jesteśmy samodzielną gminą robi się dużo więcej niż byliśmy w gminie Brańsk. 
Powinniśmy współpracować ze sobą jak najlepiej, aby przetrwać i być samodzielną gminą.

Pan Uszyński -  radni oszczędzają na budżecie bo ich diety są bardzo niskie. Czy podwyżki 
z rozporządzenia dotyczą tylko wójtów , burmistrzów?

Pani Skarbnik -  pracowników wybranych na podstawie wyboru, czyli wójtów, burmistrzów, 
prezydentów miast.

Pan Wójt -  jeśli chodzi o środki nad którymi będziecie teraz głosować, Pani Skarbnik wie ile 
przeprowadziliśmy rozmów, co można zrobić, aby tej podwyżki uniknąć. Niestety nic nie możemy zrobić. 

Pani Skarbnik -  powiem tylko, że sąsiedni włodarze otrzymali 100% podwyżki. 
Wiceprzewodniczący - Pan Tadeusz Uszyński - jeśli nie ma więcej pytań i uwag przechodzimy 

do głosowania nad projektem uchwały.
Pan Tadeusz Uszyński Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia W ójta Gminy Rudka została przyjęta. Głosów za -  11, głosów przeciw -  0, głosów 
wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka przedmiot głosowania: 
uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Rudka w załączeniu do protokołu z sesji. 
Uchwała Nr XXI/164/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia W ójta Gminy 
Rudka w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021.
Realizując porządek obrad Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że teraz będziemy 

głosować nad przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021. Pan 
Tadeusz Uszyński zwrócił się do Radnych, czy są jakieś pytania co do tego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że jeśli nie ma pytań przystąpimy do głosowania nad 
projektem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021. Głosowanie będzie 
imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”, 
lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Tadeusz Uszyński Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów 
za -  11 , głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady 
Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka 
na rok 2021 w załączeniu do protokołu z sesji.
Uchwała Nr XXI/165/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku Rady Gminy Rudka w sprawie zmian 
w budżecie gminy Rudka na rok 2021 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.



Ad. pkt 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 
na lata 2022-2025.

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że przechodzimy 
do pkt 11 porządku obrad.
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania?

Pan Wiceprzewodniczący - jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do głosowania nad projektem 
uchwały.. Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: Jestem  za” 
lub Jestem  przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Tadeusz Uszyński Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2022 -  2025 została przyjęta. Głosów za -  11, 
głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy 
Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Rudka na lata 2022 -  2025 w załączeniu do protokołu z sesji.
Uchwała Nr X X I/166/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Rudka na lata 2022 -  2025 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rudka na rok 2022.
Pan Tadeusz Uszyński -  Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został 

dostarczony w materiałach na sesję i zapytał czy są pytania do projektu.
Pytań nie było.
Pan Wiceprzewodniczący - przechodzimy do głosowania na projektem uchwały.
Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: Jestem  za” 

lub Jestem  przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu”.
Pan Tadeusz Uszyński Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenie 

budżetu Gminy Rudka na rok 2022 została przyjęta. Głosów za -  11, głosów przeciw -  0, głosów 
wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka przedmiot głosowania: 
uchwała w sprawie uchwalenie budżetu Gminy Rudka na rok 2022w załączeniu do protokołu z sesji. 
Uchwała Nr XXI/167/2021 z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenie budżetu Gminy Rudka 
na rok 2022 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 13 Interpelacje i zapytania radnych.
Wiceprzewodniczący, Pan Tadeusz Uszyński zapytał czy są jakieś pytania?
Pan Jerzy Stępkowski -  czy wiadomo coś w temacie rekultywacji wyrobiska, czy coś się zmieniło 

od ostatniej rozmowy na ten temat, zapadły może jakieś decyzje w tej sprawie?
Pan Wójt -  od ostatniej rozmowy nic nowego nie wniesiono do sprawy, nie podjęto żadnych

decyzji.

Ad. pkt 14 Wolne wnioski.
Pan Marcin Gawrysiak powiedział, że na dzisiejszej sesji jest mieszkanka Rudki Pani 

Oddaję Pani głos.
Pani poinformowała Radę, że chciała przedstawić swój problem i poprosiła

o pomoc w tej sprawie. Na początku zwróciła się do Pana Wójta, z problemem oświetlenia ulicznego, 
brakiem asfaltu na ulicy przy której mieszka i złym stanem wody.

Pan Wójt odpowiedział, ze odnośnie oświetlenia, dłużej nie będą się lampy świeciły ze względu 
na koszt jaki ponosi gmina z przeznaczeniem na energię i dystrybucję. Odnośnie remontu drogi, gmina 
sukcesywnie poprawia stan dróg. Odnośnie stanu wody, powiedział, że wie, iż jest ona w nienajlepszej 
jakości. Jest to spowodowane m.in. złym wykonaniem przyłącza i podłoża. Pracownicy gminni robią 
wszystko, aby woda była jak najlepszej jakości. Wiadome jest, że po usuwaniu awarii przywrócenie jakości 
wody wymaga długiego wypłukania.



Pani w dalszej kolejności powiedziała, że stara się o dofinansowanie na rozpoczęcie
działalności gospodarczej. Z tym przedsięwzięciem związana jest budowa budynku. Wiąże to ze sobą 
konkretne wymagania, które nie są do spełnienia z powodu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Rudka. Zwróciła się więc do Radnych o zmianę miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. Pani powiedziała, że poniosła już duże koszty związane
z tym przedsięwzięciem i nie chciałaby stracić. Rozpoczęła również naukę podnoszącą kwalifikacje 
związane z planowaną inwestycją.

Obecny Na obradach Pan Mecenas powiedział, że zmiana miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wymaga bardzo dużych środków i czasu. Gdyby już teraz rozpocząć procedurę zmiany 
miejscowego planu, mało realne jest żeby zmieścić się w okresie kiedy Pani musi się rozliczyć 
z dofinansowania.

Pan Stępkowski, powiedział, że pamięta czasy kiedy był tworzony miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Rudka. Kiedy był tworzony chyba nikt jeszcze nie mieszkał 
na tej ulicy. Plan nie koliduje z budową domów, a nikt nie przewidział, że ktoś będzie chciał zakładać 
działalność gospodarczą i uchwalony plan będzie temu przeszkadzał. Sprawa jest trudna.

Pani na koniec poprosiła, aby radni pomyśleli w jaki sposób mogą jej pomóc.

Ad. pkt 15 Zamkniecie obrad XXI Sesji Rady Gminy Rudka.
Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Uszyński 

o godz. 1240 zakończył obrady XXI Sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą „Zdrowaś 
Maryjo”

Protokół sporządziła:

Agnieszka Markowska Wiceprzewodniczący Rady Gminy

Tadeusz Uszyński


